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                                                                       ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Φραγκίσκος Παρασύρης-Βουλευτής Ν.Ηρακλείου 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 

Τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης 

Τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

 

Θέμα: «Κατάργηση της παρακράτησης της εισφοράς αλληλεγγύης 2% της παρ. 2α) του 

άρθρου 38 του ν.3986/2011». 

 

Πληθαίνουν τα αιτήματα και οι αποφάσεις  Συλλόγων Δημοσίων Υπαλλήλων της χώρας, οι οποίοι 

ζητούν την άμεση κατάργηση της παρακράτησης της εισφοράς αλληλεγγύης 2% της παρ. 2α) του 

άρθρου 38 του ν.3986/2011, αποκαθιστώντας μια αδικία εις βάρος όλων των δημοσίων υπαλλήλων.  

Χαρακτηριστική είναι η επιστολή του Συλλόγου Εργαζομένων στις Δ.Ο.Υ. Ανατολικής Κρήτης 

στην οποία μεταξύ άλλων σημειώνεται «η εν λόγω κράτηση επιβλήθηκε το 2011 σε συνθήκες 

δημοσιονομικής ασφυξίας, με ποσοστά ανεργίας Πανελλαδικά που υπερέβαιναν το 20% και κάτω 

από τον αυστηρό έλεγχο των θεσμών για ταχεία δημοσιονομική προσαρμογή και επίτευξη 

πρωτογενών πλεονασμάτων. Με βάση τα δημοσιευμένα στοιχεία της ΕΛΣΤΑΤ, αλλά και τις ίδιες τις 

δηλώσεις και τις παραδοχές των ίδιων των αρμόδιων υπουργών και υφυπουργών εργασίας ή 

κατάσταση έχει βελτιωθεί σημαντικά. Ο Κρατικός Προϋπολογισμός εκτελείται με συνέπεια, τα 

ποσοστά ανεργίας έχουν κατέβει σε μονοψήφια επίπεδα και έχουν νομοθετηθεί διατάξεις που 

επιτρέπουν την παράλληλη απασχόληση για να αντιμετωπιστεί το έντονο πρόβλημα έλλειψης 

εργατικών χεριών σε πολλούς κλάδους. Από την άλλη πλευρά δυστυχώς το κόστος της καθημερινής 

ζωής έχει αυξηθεί δραματικά ενώ οι Δημόσιοι Υπάλληλοι σε καμία περίπτωση δεν έχουμε λάβει 

αντισταθμιστικές αυξήσεις όλα αυτά τα χρόνια με αποτέλεσμα η θέση μας να είναι διαρκώς 

επιδεινούμενη». 

Επειδή στην τελευταία Διεθνή Έκθεση Θεσσαλονίκης ο Πρωθυπουργός δεν ανακοίνωσε κάτι 

συγκεκριμένο επί του διαλαμβανομένου ζητήματος. 

Επειδή οι οικονομικοί δείκτες έχουν αλλάξει, επί το βέλτιστον, σε σχέση με το χρόνο νομοθέτησης 

της εισφοράς αλληλεγγύης. 

Επειδή η μισθολογική εξέλιξη των Δημοσίων Υπαλλήλων δεν ακολουθεί τους ρυθμούς ανάπτυξης 

της χώρας, όπως παρουσιάζονται από την Κυβέρνηση. 

Ερωτάσθε κ. Υπουργοί: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

183

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/10/2024
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1. Σκοπεύετε να προχωρήσετε άμεσα σε αναθεώρηση της παρ. 2α) του άρθρου 38 του 

ν.3986/2011 στην κατεύθυνση της κατάργησης της εισφοράς αλληλεγγύης; 

2. Σύμφωνα με τα στοιχεία του κρατικού προϋπολογισμού ποιο είναι το ποσό που 

συγκεντρώθηκε από αυτήν, κατά το τελευταίο δημοσιονομικό έτος; 

3. Το ποσό αυτό πως κατανεμήθηκε και ποιες ομάδες του πληθυσμού ενισχύθηκαν από αυτό; Με 

ποιο συγκεκριμένο καταπολεμήθηκε η ανεργία από το συγκεκριμένο κονδύλι; 

 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

Φραγκίσκος Παρασύρης 

 




